
 

1 
 

 

Studierådsmøde SEOP d. 3/11 2021 
 

Tilstede:  
19-1 Lisbeth 
19-3 Gitte 
20-2 Ann Irene 
21-1 Elise 
21-2 Anders 
21-3 Eva Maria 
 
Afbud: 
11 Jeanette 
19-2 Karen 
20-1 Elina 
 

Dagsorden: 

1. Valg af referent 

a. Ann Irene blev valgt.  
2. Information fra ledelsen 

a. I 2021 er startet 3 hold. Hold 10 er stoppet efter at have fuldført deres 
4-årige uddannelse. Der er fuld gang i optagelsessamtaler for det nye 
år. Det går rigtigt godt på skolen helt generelt, og der er taget mange 
nye tiltag, heriblandt ansættelse af holdlærer - se punkt 4. Det betyder 
mere luft til Emilie og Kresten til udvikling af uddannelsen. Noget af det 
de arbejder med at udvikle er efteruddannelser, samt mere målrettede 
uddannelser inden for emner som eksistentiel psykoterapi, seksualitet 
og parterapi. SEOP har allerede Instagram, Facebook samt LinkedIn 
grupper. Der opfordres til, at der også oprettes en gruppe for alumni. 
Emilie ser gerne, at eleverne tager stafetten, og vil gerne støtte 
økonomisk. 
 

3. 3: Leje af terapilokaler 
Nogle synes, at det er lidt vanskeligt at booke terapilokaler, og der arbejdes 
på at gøre det nemmere. Problemerne ligger i bookingsystemet. Der er 
allerede kommet flere forskellige forslag til, hvordan bookingsystemet kan 
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forbedres. Hvis nogen har forslag og/eller gode ideer kan I sende dem 
til Kresten@seop.dk. I øvrigt vigtigt at huske at afbooke lokaler, hvis de ikke 
skal bruges alligevel. Der blev i den forbindelse stillet forslag om betaling af 
gebyr, hvis man ikke afbooker. 
HUSK ALTID: PUDER SKAL BANKES, OPVASKEMASKINE SKAL FYLDES OG 
TØMMES, samt GENEREL OPRYDNING. 

 
4. 4: Holdlærer 

Pr. 1/8 i år er Line Rodsten, Jonas Borup, Anna Bentzen samt Kresten i 
holdlærer funktioner. De varetager forskellige hold på enten 
grunduddannelsen eller overbygningen. De bliver en større og større del af 
SEOP. Emilie og holdlærerne holder møde hver 5. uge, hvor der drøftes 
litteratur og forbedringer generelt. Emilie holder samtlige informations 
aftener og optagelsessamtaler og deltager på modul 1 og 2. 

 
 

5. Tilbagemeldinger og spørgsmål fra holdene ved studierådsrepræsentanter 

a. 19-1 Lisbeth. Der er delte meninger og ønsker om mere plads grundet 

to samtidige hold på skolen efter corona. Underviserne gør en kæmpe 

indsats for at tingene lykkes. Mange ønsker materiale fremsendt inden 

et modul starter. Der er et ønske om, at revisionsdato fremgår af 

semesterplaner, vejledninger osv. (ved at datoen står direkte i 

dokumentet). På den måde kan man nemt se, om man er i besiddelse af 

den sidste nye opdaterede version af dokumentet. Manglende 

supervisionsgrupper. Ønske om at man kan lave træningsgrupper både 

om dagen og om aftenen, så man kan opnå større fleksibilitet i forhold 

til sit arbejde. Træningsklienter - hvad gør vi - hvad skal vi? Ønske om et 

modul der handler om hvordan man starter og driver en klinik, 

herunder spørgsmål om skat, hjemmeside, osv. 

Svar: Materiale kan udsendes før undervisning såfremt undervisere 

ønsker dette. Spørg evt. underviser.  

Der kan godt komme revisionsdato på dokumenter fremadrettet – altså 

dem der ikke allerede har. Supervisionsgrupper er nu på intra. Der 

søges altid udbud af træningsgrupper på forskellige tidspunkter, men 

nogle gange er der ikke muligt. Træningsklienter – der ligger en 
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vejledning på intra. Hvis denne ikke er nok, så spørg holdlære. Vi ser 

nærmere på mere konkret undervisning i klinikvejledning.   

b. 19-3 Gitte. Problemer med overbookning af terapilokaler. Husk også at 

booke lokaler i systemet og ikke bare tage dem. Ytrede også ønske om 

mere plads - også når der er arbejdsgruppe/aktivitet. Ønske om bedre 

belysning/flere lamper i forhold til, at vi nu er i vintersæsonen. Igen 

ønske at materiale fremsendes inden et modul starter. Efterlysning af 

direkte link til evaluering i mail. 

Svar: Ang. materiale tilsendt inden undervisning se forrige svar. 

Evaluering af undervisningen kan ikke sendes ud som link, da der ikke 

kan linkes ind i intra. Desuden mener vi at det er jer studerende eget 

ansvar at huske det. Evaluering er en obligatorisk det af uddannelsen.  

c. 20-2 Ann Irene. Ønske om flere typer te (f.eks. grøn te, urtete, ...). 

Desuden at man ikke løber tør for Nescafé. 

d. 21-1 Elisa. Hvis der er spørgsmål til litteratur, så skal man gå til 

holdlærer. 

e. 21-2 Anders. Ønske om at supervisor- og terapeutlisten opdateres. 

Ønske om at vi får frugtkurv igen. 

Svar: Forståeligt. Vi gennemgår jævnligt begge lister, men kan ikke være 

opdaterede med om terapeut/supervisor har ledige tider. Frugtkurv 

kommer ikke igen så længe corona er en udfordring.  

f. 21-3 Eva Maria. Uklarhed om hvilke to måneder man ikke skal betale.... 

Emilie svarede, at det står i kontrakten. 

 

6. Ønsker og ideer til forbedring af uddannelsen 

a. Der henvises til emnerne ovenfor. 

7. Evt.  

a. Emilie har besluttet, at gamle elever ikke skal betale den nye pris (der 

henvises i øvrigt til den enkeltes kontrakt). Emilie oplyser endvidere, at 

kontantrabat også forsvinder for eksisterende elever ved 

kontraktfornyelse. 

 

 


